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órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő, 

nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

  Benke József   alpolgármester 

   

 Erdős Sándor János képviselő  

 Horeczki László  képviselő  

  Lóki József   képviselő 

 Pintér Gergő  képviselő 

 Rózsa János  képviselő 

 

  Dr. Horváth Zsolt  jegyző 

 Tompos Csilla   titkársági ügyintéző 

 Tóth Tímea   pénzügyi ügyintéző 

 Lábodi Diána   SZASZK Intézményvezető 

 Bőthe Istvánné  Óvodavezető 

 Keserű Valéria  Művelődési Ház vezető 

  

Bejelentéssel távol maradt:  

 Horváth Ferencné  külsős alpolgármester 

 Tálos Zoltán   külsős alpolgármester 

  

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fővel, teljes létszámban megjelent, az ülés 

határozatképes, az ülést megnyitja.  

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület az egyebek előtt 9. 

napirendként vegye fel a települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott egyéb 

szociális ellátások és alapszolgáltatások helyi szabályairól szóló 2/2015.(II.28.) 

önkormányzati rendelet módosítása napirendi pontot. 

 

 

Napirend:  

 

1. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

2. Beszámoló a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 2016. évi munkájáról  

Előadó: Erdős Sándor János Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

 

3. Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

rendelettervezete a 2017. évi költségvetésről  

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 
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4. A polgármester 2017. évi szabadságának ütemezése, 2016. évre 

vonatkozóan a polgármester szabadságának felhasználása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

5. A polgármester illetményének megállapítása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

6. Az egészségügyi alapellátási körzetek székhelyeinek meghatározásával 

kapcsolatos megállapodás jóváhagyása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

7. A Kadarkút és Térsége Óvodafenntartó Társulás társulási 

megállapodásának módosítása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

8. Általános Iskola felvételi körzetének kijelölésével kapcsolatos 

véleményezés 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

9. A települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott egyéb 

szociális ellátások és alapszolgáltatások helyi szabályairól szóló 

2/2015.(II.28.) önkormányzati rendelet módosítása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

10. Egyebek 

 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

8/2017.(II.9.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

módosított napirendet elfogadja. 

 

 

 

1. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel nem lévén, aki elfogadja a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról szóló beszámolót, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

9/2017.(II.9.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2016. május 26., október 27., november 21., december 8., 

napján tartott, nyilvános ülésein hozott képviselő-testületi 

határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót elfogadja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

2. Beszámoló a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 2016. évi munkájáról  

Előadó: Erdős Sándor János Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Erdős Sándor János Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

Sok szeretettel köszöntök mindenkit. Szeretném megköszönni a Kadarkúti Közös 

Önkormányzati Hivatal dolgozóinak a segítségét a beszámoló elkészítésével kapcsolatban. 

 A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja a beszámolót a 

képviselő-testületnek. 

 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás  nem lévén aki elfogadja a Gazdasági Bizottság 2016. évről 

szóló beszámolóját, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

10/2017.(II.9.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 2016. évről szóló 

beszámolóját az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

3. Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének rendelettervezete a 2017. évi 

költségvetésről  

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés és a rendelet-tervezet írásban kiadva. 
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Köszöntöm a képviselő-testületi ülésen megjelenteket.  

 

Kadarkút Város Önkormányzata 2017. évi költségvetési tervezetét a Magyarország 2017. évi 

központi költségvetéséről szóló 2016. évi XC. törvény megfelelő rendelkezéseit figyelembe 

véve készítettük el. A törvény hatálybalépését követő 45 napon belül kell beterjeszteni a 

lépviselő-testület elé a költségvetés tervezetét. 

 

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tárgyalta a költségvetést. Az Óvodafenntartó Társulás az 

Óvoda és a Társulás 2017. évi költségvetését elfogadta, illetve elfogadásra került az együttes 

képviselő-testületi ülésen a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2017. évi költségvetése 

is.  

 

Külön örülök a rendelet-tervezet azon részének, amely a Közös Önkormányzati Hivatalnál 

foglalkoztatott köztisztviselők bérrendezésére vonatkozóan irányoz elő rendelkezéseket. 

A közművelődés, a közoktatás, az egészségügy területén foglalkoztatott dolgozók 

bérrendezése megtörtént illetve folyamatban van. 

A Közös Önkormányzati Hivatalnál foglalkoztatott köztisztviselők tekintetében ez az elmúlt 8 

évben elmaradt. Polgármester úrral egyeztetve átdolgoztuk a jelenlegi béreket, és ennek 

megfelelően került be a hivatal vonatkozásában a bértömeg a költségvetésbe. 

 

Az előterjesztés és a csatolt táblázatok részletesen bemutatják az önkormányzat 2017. évi 

költségvetésének tervezett adatait.  

 

Önkormányzatunk 2017. évben 524.061.800,- Ft bevételi és kiadási főösszeggel számol. 

 

Az Önkormányzat 2017. évi költségvetési tervezetében a működési célú kiadások előirányzata 

432.078.800,- Ft, amely az összes kiadási előirányzat 82.45 %-át teszi ki. A tervezett 

költségvetési kiadások 17,55 %-a felhalmozási célú kiadás (91.983.000,- Ft). 

 

A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság tárgyalta a költségvetés tervezetet. A bizottsági ülésen 

felmerült, hogy mivel a településen jelentős az átmenő gépjármű forgalom, az iskolánál 

található gyalogátkelő helyet meg kellene jelölni egy figyelem felhívó táblával és villogó 

fénnyel, ami a balesetek megelőzését szolgálja.  

Kértünk árajánlatot ilyen berendezésre. Az árajánlat alapján a berendezés anyag és telepítési 

költsége bruttó 970.966,-Ft. lenne. 

Ha a képviselő-testület úgy dönt, ezt még beépítjük a költségvetésbe. 

 

Karsai József polgármester 

A Kadarkút léptékének megfelelő fejlesztések, reményeink szerint a 2017-2018-as évben 

megvalósíthatóak. A 2017-es költségvetésben fő prioritásként a köztisztviselői béremelést 

helyeztük a középpontba.  

Nem csak köztisztviselői béremelés található a költségvetésben, hanem az önkormányzat más 

területén is az állami költségvetés által elfogadott minimálbér emelésről és garantált 

bérminimum emelésről történt béremelések is szerepelnek. 

Az látható, hogy a járulékcsökkentés ezekre a béremelésekre teljes egészében nem nyújt 

fedezetet, tehát az önkormányzat költségvetéséből is szükséges ezt kiegészíteni. 

Én ezt örömmel teszem, lehetne magasabb béremelést is adni, de jelen pillanatban a gazdasági 

helyzetünk nehezen bírja a minimálbéremelésből való emelést is. 
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A költségvetés-tervezetben foglaltak szerint a képviselő testület támogatja azokat, akik 

mindig csak a befizetői oldalon állnak. Ezért ez a költségvetés 2017. május 1.től tartalmazza 

azt, hogy Kadarkúton az általános iskolás és óvodás gyerekeknek nem kell étkezési, térítési 

díjat fizetnie, mert ezt a képviselő-testület a költségvetésében átvállalja. 

 

A költségvetés a közfoglalkoztatás tekintetében az aktuális szerződéseket tartalmazza. 2017. 

február 28. napjáig szerepel benne a jelenlegi közfoglalkoztatáshoz kapcsolódó bevétel és 

kiadás. 2017. március 1.-től indul az új közfoglalkoztatási program. Úgy gondolom, hogy aki 

a közfoglalkoztatásban dolgozni akar azoknak a foglalkoztatását biztosítanunk kell. Azt 

látniuk kell a közfoglalkoztatásban dolgozóknak is, hogy a közfoglalkoztatás nem segély. Ott 

dolgozni kell. Próbáljuk a közfoglalkoztatás színvonalát folyamatosan javítani.   

 
Nem szerepelnek a költségvetésben azok az EU-s forrásokból megvalósítandó fejlesztések 

amelyekre pályáztunk. Ezek azért nincsenek bent mert az EU-s pályázatok még nem lettek 

elbírálva. Reméljük, hogy a mini bölcsőde 44.189.077.- Ft bevételi és kiadási főösszeggel, a 

Pipacs utcai vízrendezés 20 millió forint bevételi és kiadási főösszeggel, mezőgazdasági 

földutak és önkormányzati utak karbantartására szolgáló traktor és munkagép beszerzés 

23.447.542,- Ft bevételi és kiadási főösszeggel szerepelni fog az idei költségvetésben, a 

pályázatok támogatása esetén. 

 

Nagy öröm számomra, hogy ebben a költségvetésben már szerepel a Vótapusztai útnak a 

felújítása, 60,2 millió Ft kiadással. Köszönetünket fejezzük ki Magyarország Kormányának, a 

támogatásért, és Szászfalvi László Országgyűlési képviselő úrnak ez irányú munkájáért. 

Az önkormányzaton kívüli munkahelyeink nagy része a gesztenyeüzemben és a 

szeretetotthonban van. A szeretetotthonban több mint 60 idős embert gondoznak, Vótapusztán 

laknak idősek és gyerekek is, ennek a településrésznek a megközelítését biztosítani szükséges. 

Az út építéséhez szükséges megelőző közbeszerzési eljárás lebonyolítását már megkezdtük. 

Bízunk benne, hogy a tavasz folyamán ezt a beruházást el tudjuk kezdeni. 

 

A költségvetésben még szerepel egy park kialakítása a Sport utcai telkeket övezve. 

Szeretném, ha a város abba az irányba tudna fejlődni. Későbbiekben, ha kiírásra kerül 

pályázat szeretnénk a Spot utcai út aszfaltozását is megoldani. 

 

Nem szerepel a költségvetésben a Vidékfejlesztési Egyesület által Kadarkútnak biztosított 10 

millió forint sem, mert amit játszótér és sportpálya rekonstrukcióra szeretnénk fordítani, 

ezeknek a pályázatoknak a kiírása és a pénzek Vidékfejlesztési Egyesülethez történő 

megérkezése nem történt meg. 

Ha mindezek a tételek bekerülnek a költségvetésünkbe, akkor azt mondhatjuk, hogy ez egy jó, 

Kadarkút életében is jelentős fejlesztéseket tartalmazó költségvetési év lesz. 

 

Jelen pillanatban azon bevételek és kiadások lettek a költségvetésbe betervezve, amelyeket 

már szerződések illetve Magyarország 2017. évi költségvetése is tartalmaz.  

A költségvetés dologi része reálisan meg lett tervezve, az elmúlt évi bázis adatok figyelembe 

vételével. A költségvetés dologi részébe tartalékot is terveztünk. A bér részébe nem tudtunk 

tartalékot tervezni. A költségvetés egyensúlyát a rendkívüli önkormányzati támogatási 

igénnyel tudjuk majd összhangba hozni. Ez jelen pillanatban 29,9 millió forint. 

Már három éve nem nyújtottunk be igényt rendkívüli önkormányzati támogatásra. 
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Az intézményeink működése megfelelő, nagy fejlesztésekre nincs is szükség. A mini 

bölcsődés pályázatunkból az óvoda udvart is fejleszteni tudjuk, arra a szintre, ami egy városi 

óvodának megfelel. 

A közművelődés finanszírozása nem változott, ugyanúgy 2,2 millió forintot kapunk, mint 

eddig. Ebből sok mindent nem lehetne tenni, mégis szervezünk városnapot és közösségi 

rendezvényeket, mert a közösség kovácsolásra szükség van. 

 

A Szociális Alapszolgáltatás költségvetése megnövekedett, ennek egyik fő oka, hogy a 

gyermekélelmezést nem lehetett már szakfeladaton szerepeltetni, hanem intézményhez kellett 

csatolni. A gyermekélelmezés a Szociális Alapszolgáltatási Központhoz került, ennek az 

intézménynek a költségvetésébe épült be. 

A szociális alapellátásoknál a házi segítségnyújtás normatívája bizonyos körben drasztikusan 

lecsökkent. Ez negatív irányba érintette az intézmény költségvetését. Véleményem szerint 

azokat az időseket, akiket elláttunk nem lehet továbbra sem magukra hagyni. Ez is az egyik 

oka annak, hogy nő a Szociális Alapszolgáltatási Központ önkormányzat által biztosított 

összege. A szociális kiadásaink nagy részét a Szociális Alapszolgáltatási Központon keresztül 

biztosítjuk a rászorulók részére.  

 

Összefoglalás képen egy olyan pesszimista költségvetést terjesztettünk a képviselő-testület 

elé, ami reményeink szerint májusra amikor a költségvetés módosítása először lehetséges, már 

egy optimista költségvetés lesz. 

 

Ha a képviselő-testület úgy dönt, hogy az iskola előtti gyalogátkelőhelyhez a jelzőlámpa 

telepítése megtörténjen, akkor ezt is tervezni kell a költségvetésbe, ezt a tartalékból tudjuk 

finanszírozni. 4 millió forint tartalékot terveztünk. 

 

Átadnám a szót a Gazdasági Bizottság elnökének, mondja el a bizottság véleményét a 2017 

évi költségvetés tevezetről.  

 

Erdős Sándor János Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

Köszöntöm a megjelenteket. A Gazdasági Bizottság tárgyalta a költségvetési tervezetet. A 

tervezetet egy jó költségvetésnek tartom. A költségvetésben járdaépítésre is terveztünk 1,5 

millió forintot. Örülők annak, hogy az iparterület vásárlására 3 millió forintot terveztünk. 

Köszönöm a pénzügyi osztály munkáját a költségvetés elkészítésében. 

 

Pintér Gergő képviselő 

Köszöntöm a megjelenteket.  Áttanulmányozva a költségvetést, a beruházási résznél szerepel 

a tornaterem felújítása. Ezzel kapcsolatban szeretnék információt kérni. 

A gyalogos átkelőhelynél lévő tábla és lámpa kihelyezése mindenképpen szükséges. 

Az a véleményem, hogy kellene mástól is árajánlatot kérni, mert nem kis összegről van szó. 

 

Karsai József polgármester 

A tornaterem felújításra van pályázaton elnyert 19 millió forintunk, melyhez 3 millió forint 

önrészt kell hozzátenni. A közbeszerzési eljárást itt is elindítjuk. A tornaterem felújításával 

célszerű megvárni a nyári szünetet, amikor már nem használják. 

 

A gyalogátkelőnél elhelyezendő berendezést az Alfa-Girod Kft gyártja, a garanciát a cég 

vállalja. A jelzőlámpa forgalmazásával kapcsolatban az árajánlat kérés előtt széleskörben 

tájékozódtunk, természetesen kérünk mástól is árajánlatot ha találunk olyan céget aki ilyen 

típusú jelzőlámpa telepítéssel foglalkozik. 
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Benke József alpolgármester 

A korábbi költségvetésekhez viszonyítva, amikor az önkormányzatnak 180 millió forint 

hiánya volt, ez a mostani működés egy kiegyensúlyozottabb, nyugodtabb költségvetés. 

Ez a költségvetés azokat a számokat tartalmazza, amelyekkel a 2017.-es évben egy 

kiegyensúlyozott megfontolt gazdálkodást tudunk végezni. 

Ebben a költségvetésben tudunk olyan fejlesztésekről beszélni, amelyek a település 

működését a továbbiakban meghatározhatják. Gondolok itt a bölcsődére és az egyéb 

kialakításokra az óvodában.  

A gyalogátkelőnél a lámpa kialakítását meg kell oldanunk, mert az ember élet pénzben nem 

fejezhető ki. Próbáljuk meg a tragédiákat elkerülni. 

Úgy gondolom, hogy év végén a beszámolóban örülhetünk annak, hogy a 2017. évi 

költségvetésünk így alakult. 

 

Lóki József Tibor képviselő 

Üdvözölni tudom az önkormányzatnál dolgozó köztisztviselők béremelését. A Kormány 

sajnos azokról a köztisztviselőkről akik az állami igazgatás legvégén dolgoznak 2008 óta 

megfeledkezett. Szükséges volt az ő illetményalapjukat is a képviselő-testületnek 

megemelnie. Úgy gondolom, a járási hivatalban dolgozók sem végeznek több, pontosabb, 

precízebb munkát, mint az önkormányzati hivatalokban dolgozók. 

 

A költségvetést én egy gondos, pontos, precíz költségvetésnek tartom. Köszönjük a pénzügyi 

osztály a jegyző úr és a polgármester úr munkáját.  

A költségvetésben láthatjuk az intézmények költségvetését is bontásban. 

Örülök annak, hogy sikerült a Vótapusztai út aszfaltozására ennyi év után pénzforrást találni, 

mert áldatlan állapotok uralkodnak azon az útszakaszon. 

 

Horeczki László képviselő 

Szeretném megköszönni a pénzügyi osztály munkáját a költségvetés elkészítésében, mert egy 

jól áttekinthető, érthető tervezetet kaptunk. Ez egy olyan komplex munka, amelyen mindenki 

könnyen eligazodik. A költségvetést gazdasági bizottsági ülésen nagyon részletesen 

tárgyaltuk. 

A költségvetés az elhangzottak során különböző jelzőkkel lett illetve. Én úgy gondolom, hogy 

ez a felújítások költségvetése. Nagyon örülök a Vótapusztai út felújításának, és szeretném 

megköszönni Szászfalvi László országgyűlési képviselő úrnak a támogatását és 

közreműködését. 

 

A tornaterem felújítása, a Pipacs utca vízrendezése és az óvoda fejlesztése nagyon aktuális. 

A hiányérzetem abból adódik, hogy a feladatalapú finanszírozás során az intézményeink 

ugyan úgy alulfinanszírozottak, mint voltak. Kadarkút Városának több 10 millió forintjába 

kerül az, hogy az intézményeinket fenntartsuk. Természetesen az intézményeink fenntartása, 

finanszírozása nem lehet kérdés.  

 

A költségvetésben szerepel az iparterület vásárlásra elkülönített pénz. 3 millió forint van erre 

betervezve. Ez a költségvetésnek 0,6 százaléka. Én úgy gondolom, hogy egyszer eljön az idő, 

hogy ez mindenféle fejlesztésnél, beruházásnál fontosabb kell, hogy legyen. Én a magam 

részéről ezt tartom a legfontosabbnak, de a 3 millió forintnak is örülök. Úgy gondolom, ha itt 

akarjuk tartani a fiataljainkat akkor az iparterület lenne a legfontosabb beruházás. Minél 

nagyobb egy településen a lakosság létszáma, annál nagyobb a befolyó pénz összege. Lábod 

és Kaposmérő is pályázik ipari parkra. Ez azért érdekes mert mindkét település hasonló 

méretű mint Kadarkút. Annak hogy iparterületet szeretnének komoly oka van, szeretnék 
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növelni a bevételeiket. Úgy gondolom, hogy az önkormányzatiság egyik alappillére a 

pénzügyi önállóság.  

A gyalogátkelőhelynél kialakítandó lámpákra a 1 millió Ft-os összeget be kell terveznünk a 

költségvetésbe. Próbálhatunk máshonnan is árajánlatot kérni, és a kedvezőbbért vesszük meg. 

 

Karsai József polgármester 

A feladatalapú finanszírozás lefinanszírozza az adott feladatot, de mi azokat a feltételeket, 

színvonalat próbáljuk megteremteni, amelyeket megszoktunk,  és szeretnénk továbbra is 

biztosítani. Sőt a színvonalat szeretnénk emelni. 

Úgy látom, hogy az állam az idős ellátásból ki akar vonulni, kénytelen lesz az önkormányzat 

az állam helyett belépni, mert idős ember nem maradhat ellátatlan.  

Az iparterülettel kapcsolatban az a legnagyobb probléma, hogy nem rendelkezünk saját 

tulajdonú területtel. 

 

Köszönöm az észrevételeket, próbáltunk reális költségvetést előterjeszteni. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület a céltartalékból 1 millió forint összeget csoportosítson át 

az iskola előtti gyalogátkelőhely jelzőlámpával történő ellátására, illetve kérjen árajánlatot 

más cégtől is és a kedvezőbb árajánlatot adó cégtől vásárolja meg a berendezést. Aki a 

javaslattal egyetért,  kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen  szavazattal  

az alábbi határozatot hozta: 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

11/2017.(II.9.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 1 

millió forint összeget átcsoportosít az iskola előtti 

gyalogátkelőhely jelzőlámpával történő ellátására a 

céltartalékból. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

Kadarkút, Fő u. 1. szám alatti iskolakomplexum előtti 

gyalogátkelőhelyhez gyalogosérzékelővel ellátott sárga 

villogó, figyelmeztető jelzőlámpa kihelyezésére kérjen 

árajánlatot további cégektől, és a kedvezőbb árajánlatot 

adótól rendelje meg a berendezést. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal, figyelemmel az 

elfogadott módosításra alkossa meg rendeletét az Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta: 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

1/2017.(II.13.) önkormányzati rendelete 

 

     az Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről  
 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

A Képviselő-testületnek az Önkormányzat saját bevételei és az adósságot keletkeztető 

ügyleteiből eredő 2018-2020 évekre tervezett fizetési kötelezettségei összegét is meg kell 

állapítania. 

Az államháztartásról szóló 2011.évi CXCV.törvény (Áht.)29/A.§ b) pontjában 

meghatározottak alapján a helyi önkormányzatoknak évente, legkésőbb a költségvetési 

rendelet elfogadásáig határozatban meg kell állapítani az adósságot keletkeztető ügyletekhez 

történő hozzájárulás részletes szabályairól szóló 353/2011.(XII.30) Korm.rendelet 2.§(1) 

bekezdésében meghatározott saját bevételek, valamint a Magyarország gazdasági 

stabilitásáról szóló 2011.évi CXCIV.törvény 3.§ (1) bekezdése szerinti adósságot keletkeztető 

ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható 

összegét. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el az 

Önkormányzat saját bevételei és az adósságot keletkeztető ügyeleteiből eredő 2018-2020 

évekre tervezett fizetési kötelezettségei összegét. Aki a javaslattal egyetért, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

12/2017.(II.9.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város  Önkormányzata Képviselő-testülete az 

Önkormányzat saját bevételei és az adósságot keletkeztető 

ügyleteiből eredő 2018-2020 évekre tervezett fizetési 

kötelezettségei összegét az előterjesztés mellékletében 

foglaltaknak megfelelően állapítja meg. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: értelem szerint 
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4. A polgármester 2017. évi szabadságának ütemezése, 2016. évre vonatkozóan a 

polgármester szabadságának felhasználása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

 Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 225/C.§-a rendelkezik a 

főállású polgármester szabadságának mértékéről, a szabadság ütemezésének jóváhagyásáról, 

valamint a kiadásának rendjéről, illetve a polgármester tájékoztatási, és a jegyző általi 

nyilvántartási kötelezettségről. 

A főállású polgármester évi 25 munkanap alapszabadságra és 14 munkanap pótszabadságra 

jogosult. 

A polgármester előterjesztésére a képviselő-testület minden év február 28.-ig jóváhagyja a 

polgármester szabadságának ütemezését. A szabadságot az ütemezésnek megfelelően kell 

kiadni. Természetesen vannak olyan rendkívüli esetek, amikor ettől el lehet térni.  

Minden év január 31.-ig a jegyző által vezetett nyilvántartás alapján meg kell állapítani a 

polgármester előző évben igénybe vett szabadságának a mértékét, és a ki nem adott 

szabadságot a tárgyévi szabadsághoz hozzá kell számítani. A polgármesternek a szabadságot 

az esedékesség évében, de legkésőbb a következő év március 31-ig kell igénybe venni és 

kiadni. A polgármester úr elkészítette a szabadságolási ütemtervét.  

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

2016. évben 41 munkanap szabadságot vettem igénybe és 22 nap szabadságom maradt. 

Szabadságolásom időpontjáról Benke József alpolgármester úrral fogok egyeztetni, annak 

érdekében, hogy helyettesítésemet meg tudja oldani.  

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

Rózsa János képviselő 

Mi történik abban az esetben, ha a szabadságát nem sikerül kivennie a polgármesternek és az 

a választásokig felhalmozódik? 

 

Karsai József polgármester 

A ki nem vett szabadságot ki kell fizetni. 

 

Karsai József polgármester 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás, nem lévén aki elfogadja a polgármester 2017 évi 

szabadság igénybevételének ütemezését az  előterjesztés mellékletét képező ütemterv alapján, 

és a 2016. évre vonatkozó polgármester szabadságának felhasználásáról szóló tájékoztatást, 

kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

13/2017.(II.9.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete   
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megállapítja, hogy Kadarkút Város Önkormányzat 

polgármestere 2016. évben 41 munkanap szabadságot vett 

igénybe. A képviselő-testület megállapítja továbbá, hogy a 

polgármester 2016. évben ki nem vett szabadsága 22 

munkanap, amely a tárgyévi szabadságához hozzáadásra 

kerül és amelyet tárgyév március 31.-ig kell kivennie. A 

képviselő-testület a polgármester 2017. évi szabadságának 

(61 munkanap) ütemezését – jelen előterjesztés mellékletét 

képező szabadság ütemezés szerint – jóváhagyja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

5. A polgármester illetményének megállapítása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A 2016. évi CLXXXV. törvény módosította a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

2011. évi CLXXXIX. törvényt, amely módosítások 2017. január 1-jétől léptek hatályba.  

 

Kormányzati oldalról már az elmúlt évek során is számítottunk arra, hogy a főállású 

polgármesterek illetményét rendezik. Különösen a kistelepülésen dolgozó polgármesterek 

illetménye volt nagyon alacsony. A törvénymódosítás eredményeként az államtitkári 

illetményt alapul véve – 997.170,-Ft- a polgármester illetménye a település lakosságszám 

függvényében megállapított százalékos mérték, ami Kadarkút esetében 55%-ot jelent. 

 

A polgármester úr illetménye a törvény erejénél fogva 2017. január 1.napjától 548.400,-Ft. 

Mivel a polgármester az illetménye alapján kap költségtérítést ami az illetmény 15 %-a, ezért 

a polgármester költségtérítésének összege is változik, 82.260,-Ft lesz. 

 

A Magyar Államkincstártól kapott további tájékoztatás szerint az illetmény számfejtésének 

alapja a képviselő-testület határozata, ezért a felügyeleti osztály kéri, hogy a képviselő-testület 

a polgármester illetményének összegéről hozzon döntést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás, nem lévén aki a polgármester illetményét 2017. január 1. 

napjától 548.400,-Ft-ban, a polgármester költségtérítésének összegét 82.260,-Ft-ban  állapítja 

meg,  kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

14/2017.(II.9.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  a 

polgármester illetményét 2017. január 1. napjától 548.400,-
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Ft-ban, a polgármester költségtérítésének összegét 82.260,-

Ft-ban  állapítja meg. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

6. Az egészségügyi alapellátási körzetek székhelyeinek meghatározásával kapcsolatos 

megállapodás jóváhagyása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Többször beszéltünk arról, hogy a Kormányhivatal törvényességi felhívást küldött az iskola 

egészségügyi feladatok ellátása tekintetében. Ehhez kapcsolódóan szükséges a településekkel 

kötött megállapodás módosítása is. Több településre is kiterjedő ellátás esetén a körzet 

székhelyét az érintett települési önkormányzatok erre irányuló megállapodásban határozzák 

meg. 

A körzetközpont ellátási tevékenysége több településre kiterjed, Mike, Kőkút, Hencse, 

Hedrehely, Visnye településekre vonatkozóan. Megkerestük az érintett önkormányzatokat. 

Elküldték azt a jogszabály alapján összeállított tervezetet, amelyben kértük őket, hogy az 

abban foglaltak szerint hozzák meg a képviselő-testületi határozatukat és ezt juttassák el 

részünkre. 

Azon túl, hogy a körzet székhelyét elfogadták az általunk készített előterjesztés alapján, 

kiegészítést fűztek az előterjesztéshez, amely szerint Mikében a Mike, Zrínyi u. 2.-ben, 

Hedrehelyen, a Szabadság u.76.-ban, Visnyén a Fő u. 20.-ban, Hencsében a Kossuth u. 39.-

ben, Kőkúton az Arany J. u. 10-ben, és az Alsótapazd utca 26-ban legyen biztosított az ellátás. 

Attól függetlenül, hogy a jogszabály ezt nem írja elő, bele lehet emelni a települések kérését. 

 

Benke József alpolgármester 

Amikor mi a vidékről bejáró emberek igényeit figyelembe vesszük a kadarkúti ellátás során, 

és ők kikötnek ilyet egy határozatba akkor én azt gondolom, hogy csak ott kell ellátni őket a 

megadott orvosi rendelőkben. 

 

A megállapodásban szerepel Somogyszentimre puszta, ezen a településen már senki nem 

lakik, kérdésem, hogy nem-e kellene ezt a települést kivenni a megállapodásból? 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 
A megállapodás előkészítése során ez felmerült kérdésként. Somogyszentimre egy olyan 

településrész  amely nevében él, és nem lehet tudni később nem jön-e ide valaki lakni. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás, nem lévén aki az egészségügyi alapellátási körzetek 

székhelyének meghatározásával kapcsolatos megállapodást az előterjesztés melléklete szerinti 

tartalommal jóváhagyja, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 
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Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

15/2017.(II.9.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

egészségügyi alapellátási körzetek székhelyének 

meghatározásával kapcsolatos megállapodást az 

előterjesztés melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja. 

 

A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a 

megállapodás aláírásáról gondoskodjon. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

7. A Kadarkút és Térsége Óvodafenntartó Társulás társulási megállapodásának 

módosítása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző ismerteti a társulási megállapodás módosítására irányuló írásos 

előterjesztést, amely szerint: 

 

A Kadarkút és Térsége Óvodafenntartó Társulás társulási megállapodása az alábbi pontokban 

került módosításra: 

 

 1. A megállapodás XIX. fejezete helyébe az alábbi szövegrész került: 

 

XIX. 

 

ISKOLA-EGÉSZSÉGÜGYI ELLÁTÁSI KÖRZET SZÉKHELYÉNEK 

MEGHATÁROZÁSA 

 

 

A társult önkormányzatok rögzítik, hogy a Társulás által fenntartott Kadarkúti Gyermekkert 

Óvoda tekintetében az iskola-egészségügyi ellátás körzetének székhelye: 7530 Kadarkút, Fő 

u. 5/a.  

 

 

 2. A megállapodás jelenlegi XIX. fejezetének számozása XX.-ra változik. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás, nem lévén aki a Kadarkút és Térsége Óvodafenntartó 

Társulás módosított társulási megállapodását jóváhagyja, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 
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Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

16/2017.(II.9.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Kadarkút és Térsége Óvodafenntartó Társulás módosított 

társulási megállapodását jóváhagyja. 

 

A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a 

megállapodás aláírásáról gondoskodjon. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

8. Általános Iskola felvételi körzetének kijelölésével kapcsolatos véleményezés 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A Somogy Megyei Kormányhivatal Kaposvári Járási Hivatal Hatósági Főosztály Hatósági 

Osztálya megküldte hivatalom részére a 2017/2018-as tanévre megállapított és kijelölt iskolai 

felvételi körzetek tervezetét. 

A megküldött tervezet Kadarkútra vonatkozó táblázata jelen előterjesztés mellékletét képezi. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás, nem lévén, javaslom, hogy a képviselő-testület fogadja el az 

előterjesztés szerinti tartalommal a 2017/2018-as tanévre megállapított és kijelölt iskolai 

felvételi körzeteket. Aki ezzel egyetért,  kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

17/2017.(II.9.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2017/2018-as tanévre megállapított és kijelölt iskolai 

felvételi körzetek tervezetében foglaltakkal – Kadarkút 

város vonatkozásában – egyetért. 

A képviselő-testület felkéri Kadarkút Város Önkormányzat 

polgármesterét, hogy a képviselő-testület véleményét küldje 

meg a hatósági osztály részére. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2017. február 15. 
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9. A települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott egyéb szociális ellátások és 

alapszolgáltatások helyi szabályairól szóló 2/2015.(II.28.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés és rendelet-tervezet írásban kiadva. 

 

A települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott egyéb szociális ellátások és 

alapszolgáltatások helyi szabályairól szóló 2/2015.(II.28.) önkormányzati rendelet 

módosítását az alábbi okok indokolják: 

 

- A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény 45. §-ának (2/a) 

bekezdése kimondja, hogy a 18. életévét betöltött tartósan beteg hozzátartozójának ápolását, 

gondozását végző személy részére megállapított települési támogatás a társadalombiztosítási 

tárgyú jogszabályok alkalmazásában ápolási díjnak minősül, ha az ellátás önkormányzati 

rendeletben szabályozott havi összege eléri az ápolási díj központi költségvetésről szóló 

törvényben meghatározott alapösszegének a 80%-át. 

 

Magyarország 2017. évi központi költségvetéséről szóló 2016. évi XC. törvény 64. § (2) 

bekezdés b) pont az ápolási díj összegét 2017. január 1. napjától 31.000,-Ft/hó összegben 

állapítja meg. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatától a 18. életévét betöltött tartósan beteg hozzátartozójának az 

ápolását, gondozását végző személy részére nyújtott települési támogatásban jelenleg 2 fő 

részesül. 

 

A 18. életévét betöltött tartósan beteg hozzátartozójának ápolását, gondozását végző személy 

részére megállapított települési támogatás jelenlegi havi bruttó összege: 23.600,-Ft/fő, 

melyet a társadalombiztosítási tárgyú jogszabályok alapján havi 10% levonás terhel. A 

továbbiakban a települési támogatás csak akkor jogosít társadalombiztosítási ellátásokra, ha 

összegét a képviselő-testület a költségvetési törvényben meghatározott alapösszeg 80%-ára 

megemeli. 

Az emelés összegével az ellátás havi bruttó 24.800,-Ft/fő összegre emelkedne. 

 

A támogatás összegének emelése személyenként bruttó 1200,-Ft/hó összeget jelentene, ami 

éves szinten 2 fő részére 28.800,-Ft összegű többletköltséget jelent az önkormányzat számára. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg 

rendeletét a települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott egyéb szociális ellátások és 

alapszolgáltatások helyi szabályairól szóló 2/2015.(II.28.) önkormányzati rendeletet 

módosításáról. Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta: 
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Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

2/2017.(II.13.) önkormányzati rendelete 

 
     a települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott egyéb szociális ellátások és 

alapszolgáltatások helyi szabályairól szóló 2/2015.(II.28.) önkormányzati rendeletet 

módosításáról 

 
A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

10. Egyebek 

 

A)  Dél-magyarországi Jégesőelhárítási Egyesülés kérelme 

 Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A Dél-magyarországi Jégesőelhárítási Egyesülés azzal a kéréssel fordult a Képviselő-

testülethez, hogy 60.450 Ft. anyagi támogatást nyújtsunk számukra annak érdekében, hogy a 

szolgáltatásaikat továbbra is a megfelelő színvonalon tudják nyújtani. 

 

Karsai József polgármester 

Aki szeretné támogatni a Dél-magyarországi Jégesőelhárítási Egyesülés kérelmét, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 3 igen 4 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

18/2017.(II.9.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a  

Dél-magyarországi Jégesőelhárítási Egyesülés  

( 7623 Pécs, Köztársaság tér 2. II. emelet 20.) támogatás 

megállapítására irányuló kérelmét elutasítja. 

 

Határidő: 2017. február 28. 

Felelős: Karsai József polgármester 

 

 

 

B) Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesületének támogatás megállapítására 

irányuló kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesülete azzal a kéréssel fordult a Képviselő-

testülethez, hogy anyagi támogatást nyújtsunk számukra annak érdekében, hogy a 

szolgáltatásaikat továbbra is a megfelelő színvonalon tudják nyújtani. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 



17 

 

 

Karsai József polgármester 

Aki szeretné támogatni a Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesületét kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 1 igen 6 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

19/2017.(II.9.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a  

Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesülete 

( 7400 Kaposvár, Pécsi u.2.) támogatás megállapítására 

irányuló kérelmét az önkormányzat kedvezőtlen anyagi 

helyzete miatt elutasítja. 

 

Határidő: 2017. február 28. 

Felelős: Karsai József polgármester 

 

 

C) Vakok és Gyengénlátók Fejér Megyei Szervezetének támogatás megállapítására 

irányuló kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A Vakok és Gyengénlátók Fejér Megyei Szervezete azzal a kéréssel fordult a Képviselő-

testülethez, hogy anyagi támogatást nyújtsunk számukra a vakok és gyengén látók munkahely 

teremtése és a szolgáltatásaik bővítése érdekében. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki szeretné támogatni a Vakok és Gyengénlátók Fejér Megyei Szervezetét kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 1 igen 6 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

20/2017.(II.9.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a  

Vakok és Gyengénlátók Fejér Megyei Szervezetének 

(8000 Székesfehérvár, Oskola u. 6.) támogatás 

megállapítására irányuló kérelmét az önkormányzat 

kedvezőtlen anyagi helyzete miatt elutasítja. 

 

Határidő: 2017. február 28. 

Felelős: Karsai József polgármester 
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D)  Együttműködési szerződés kötése a Media Solutions Kft-vel 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Kadarkút Város Önkormányzata a 2016. év vonatkozásában együttműködési szerződést kötött 

a Somogy Televízió üzemeltetőjével a Somogy Társadalmi Felemelkedésért Nonprofit Kft.-

vel. A szerződés szerint az üzemeltető gondoskodott a képviselő-testületi ülések rögzítéséről, 

Kadarkút város népszerűsítéséről és a városi események bemutatásáról, meghirdetéséről a 

Somogy Televízióban. Az önkormányzat 2016. évben 1.200.000 Ft-ot fizetett az 

üzemeltetőnek a feladat elvégzéséért. A szerződés 2016. december 31. napján lejárt. 

2017. évtől a Somogy Televízió üzemeltetője a Media Solutions Kft. -1054 Budapest, Honvéd 

u. 8. 1/2-. Amennyiben az önkormányzat 2017. évben is igénybe kívánja venni a Somogy 

Televízió által nyújtott fent megjelölt szolgáltatást, úgy az új üzemeltetővel kell szerződést 

kötni. Az üzemeltető a feladat elvégzését 2017. évben változatlan áron vállalja. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Az 1.200.000 Ft-os összegért milyen feladatokat végeztek el? 

 

Karsai József polgármester 

A képviselő-testületi ülések közvetítését, és a városi rendezvények közvetítését. Minden 

évben kétszer a Somogy televízió velem is szokott riportot készíteni a „Miért” című 

műsorban. 

 

Horeczki László képviselő 

Javasolnám, ha továbbra is igénybe vesszük a szolgáltatást, akkor pl. az iskolai 

rendezvényekről- szalagavató, karácsonyi műsor  stb.- is készüljön összeállítás. 

 

Karsai József polgármester 

Ha valakinek olyan igénye van, hogy valamilyen rendezvényről a Somogy Televízió 

tudósítson, azt egy héttel az esemény előtt írásban szíveskedjen jelezni felém, és továbbítom a 

főszerkesztő úrnak. 

 

Pintér Gergő képviselő 

Havonta legalább egy rendezvényről kellene közvetíteni, ezt meg kellene beszélni és 

összeállítani a rendezvények időpontját, akár 1 hónapra előre. 

 

Horeczki László képviselő 

A polgármesteri hivatalnál dolgozik kommunikációs szakember, lehetne az ő feladata a 

rendezvények összeírása és jelzése. 

 

Rózsa János képviselő 

Az iskolának már szeptemberben megvan a tárgyévi rendezvények időpontjának beosztása. 

 

Egyéb, kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület kössön együttműködési szerződést a Media Solutions Kft-

vel az előterjesztés mellékletét képező tartalommal. Aki a javaslattal egyetért, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

21/2017.(II.9.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

együttműködési szerződést köt a Media Solutions Kft-vel  -

1054 Budapest, Honvéd u. 8. 1/2 - a képviselő-testületi 

ülések rögzítésének, Kadarkút város népszerűsítésének, a 

városi események Somogy Televízióban való 

bemutatásának és meghirdetésének tárgyában. A Képviselő-

testület felhatalmazza a polgármestert hogy a szerződést 

aláírja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2017. február 28. 

 

 

E) Kadarkút város szennyvíz víziközmű Gördülő Fejlesztési tervének elkészítése 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A DRV Zrt., mint vízi-közmű szolgáltató megküldte  a víziközmű szolgáltatásról szóló 2011. 

évi CCIX. törvény 11. §-ában előírt kötelezettség teljesítése céljából a Kadarkút 

szennyvízelvezető és tisztító rendszer 15 éves Gördülő Fejlesztési Tervének tervezetének 

előkészítéséhez szükséges beruházás összesítő adatlapot, melyen az operatív évben 

megvalósítani kívánt fejlesztéseket (beruházás, felújítás, pótlás) szükséges megjelölni. 

Kadarkút szennyvízelvezető és tisztító rendszer 15 éves Gördülő Fejlesztési Terve 2018-2032 

évekre szól. 

 

A kötelezettség teljesítéséhez szükséges határozatot hozni az alábbiakról: 

- DRV Zrt., mint víziközmű szolgáltató meghatalmazása a gördülő fejlesztési terv 

kapcsolatos feladatok (terv elkészítése, az elfogadott tervezetnek a MEKH részére 

történő megküldésére, a jóváhagyásra irányuló eljárásba az Önkormányzat 

képviseletére) elvégzésére 

- Az elfogadott gördülő fejlesztési terv alapján elvégzendő, illetve az önkormányzat 

által megvalósítani kívánt fejlesztések. 

 

Az adatlap és meghatalmazás tervezet az előterjesztés mellékletét képezi.  

 

Benke József alpolgármester 

A szennyvíznél nálunk új rendszer van. A beruházás összesítő  adatlapra be is írták, hogy 

rendkívüli helyzetből adódó azonnali feladatok elvégzése. Nem tudom, hogy mit akarnak 

gördülő fejleszteni 2018-2032 időszakban? 
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Karsai József polgármester 

Mivel a fejlesztéseket a koncessziós díj terhére kell megvalósítani, ezekre a fejlesztésekre az 

Önkormányzatnak rálátása van. A koncessziós díjat csak víziközmű fejlesztésére lehet 

költeni, külön számlán kell kezelni. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület bízza meg a DRV Zrt-t a 2018-2032 időszakra vonatkozó 

szennyvíz ágazat Gördülő Fejlesztési Tervének elkészítésével az előterjesztés szerinti 

tartalommal. Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

22/2017.(II.9.) önkormányzati határozata 

 

1.   Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a 

21-26453-1-001-01-06 MEKH kóddal rendelkező DRV S 

310 sorszámú Kadarkút szennyvízelvezető és tisztító 

rendszer Ellátásáért Felelőse a víziközmű-szolgáltatásról 

szóló 2011. évi CCIX. törvény 11. § szerint felhatalmazza a 

polgármestert, hogy a gördülő fejlesztési tervvel kapcsolatos 

feladatok elvégzésével a Dunántúli Regionális Vízmű Zrt-t 

hatalmazza meg.  

 

2.   Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

2017. évben megvalósítani kívánt fejlesztéseket (beruházás, 

felújítás, pótlás) az előterjesztés szerinti tartalommal 

elfogadja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

     Határidő: folyamatos 

 

F) Kadarkút város ivóvíz víziközmű Gördülő Fejlesztési tervének elkészítése 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Az ivóvíz víziközmű Gördülő fejlesztési tervet a 2017-2031 időszakra kell elkészíteni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület bízza meg a DRV Zrt-t a 2017-2031 időszakra vonatkozó 

ivóvíz ágazat Gördülő Fejlesztési Tervének elkészítésével az előterjesztés szerinti 

tartalommal. Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

23/2017.(II.9.) önkormányzati határozata 

 

1.  Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, 

mint a 11-26453-1-001-00-07 MEKH kóddal rendelkező 

DRV V 317 sorszámú Kadarkúti vízmű rendszer Ellátásáért 

Felelőse a víziközmű-szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. 

törvény 11. § szerint felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

gördülő fejlesztési tervvel kapcsolatos feladatok 

elvégzésével a Dunántúli Regionális Vízmű Zrt-t 

hatalmazza meg.  

 

2.  Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

2017. évben megvalósítani kívánt fejlesztéseket (beruházás, 

felújítás, pótlás) az előterjesztés szerinti tartalommal 

elfogadja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

G) A Kadarkúti III. vízműhöz helyettesítő szivattyú beszerzése 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés, írásban kiadva. 

 

A Kadarkúti III. vízműnél az Árpád utcában  lévő 2 db felváltva üzemelő Grundfos CR 30-50 

típusú száraz beépítésű függőleges tengelyű átemelő ivóvíz szivattyú van telepítve. Az II. 

számú szivattyú tengelytömítése meghibásodott. A másik szivattyú a helyszínen ideiglenesen 

feljavításra került, jelenleg üzemel.  

 

A szivattyúk javításához szükséges alkatrészek a következők: 

I. szivattyú: tengelytömítés. 

II. szivattyú: tengelytömítés, közkamra csapággyal. 

 

A szivattyúk javítását a DRV Zrt. saját telepén elvégezné, azonban a beépítendő alkatrészek 

beszerzésére vonatkozóan bekért ajánlatok anyagköltség összege a következő:  

 - Barvill Szerviz Kft.: bruttó 417.393.- Ft. 

 - Gede Vencel:   bruttó 424.443.- Ft. 

A javítandó szivattyúk életkora 22 év.  

 

Az alkatrészek magas beszerzési árára való tekintettel árajánlatot kért az önkormányzat 

helyettesítő szivattyúra vonatkozóan. 

Az ajánlatkérés során két-két lehetőség került figyelembe vételre egy kisebb és egy nagyobb 

teljesítményű.  
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A nagyobb teljesítményű szivattyúra akkor lenne szüksége, ha új vízkezelő berendezés is lesz. 

A kisebb teljesítményű szivattyúk kapacitása a jelenlegi kút kapacitással teljesen megfelelő és 

összhangban van és a vízigényt kielégíti. 

 

A DRV által hozott árajánlatban a 30 m3/h teljesítményű  Wilo Helix szivattyú bruttó 

1.568.356,- Ft-ba, míg az ugyanilyen típusú szivattyú 15m3/h teljesítménnyel bruttó 

1.342.608,- Ft-ba kerülne. 

 

Önkormányzat által kért és a DRV Zrt. által is véleményezett ajánlatban foglaltak szerint a 

CR32-5-2 30 m3/h teljesítményű  szivattyú ára bruttó 971.721 Ft, míg az ugyanilyen típusú 

szivattyú 15m3/h teljesítménnyel bruttó 502.863,- Ft-ba kerülne. 

 

Ha megnézzük a javítási költséget és az általunk kért szivattyú árát, az a véleményem, hogy 

egy 22 éves szivattyút nem szabad 417.393.- forintért feljavíttatni, akkor, amikor 971.721 Ft,- 

összegért tudunk vásárolni egy teljesen újat a koncessziós díj terhére. 

 

Horeczki László képviselő 

Mivel ekkora árkülönbség van a szivattyúk között, az a márkájuk miatt van? 

 

Karsai József polgármester 

Nem mert az alsók jó minőségű Grundfos szivattyúk. 

 

Benke József alpolgármester 

Nem tudom miből adódik a DRV részéről ez a nagy árkülönbség. 

 

Lóki József képviselő 

Arra is figyelnünk kell, hogy nekünk mekkora teljesítményű szivattyúra van szükségünk, 

illetve ha fejleszteni akarunk, akkor melyik szivattyú az optimális.  
 

Erdős Sándor János képviselő 

Most is 30m3/h teljesítményű szivattyú van a kútban, ez 50 m emelőmagasságot tud. 

A vastalanítón 100 l víz megy át percenként. A 30m3/h teljesítményű szivattyú 400 l vizet tud 

mozgatni percenként. Ha ez a szivattyú feltölti a vizet utána leáll, és akkor kapcsol be újra ha 

35%-ot eléri a vízszint. Az a véleményem, hogy elég lenne akár a 17 m3/h teljesítményű 

szivattyú is. 

 

Karsai József polgármester 

A nyári csúcsüzemben, a Körmendi utcai és a Vótai vízellátás is biztonságos legyen ezért a 

koncessziós díj terhére majd még egy kutat furatunk az Árpád utcába és esetleg a másik két 

meglévő kút közül valamelyiket ki is lehet váltani. 

Ehhez viszont már a nagyobb teljesítményű szivattyút kellene megvenni. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Ha csak onnan akarjuk Kadarkutat ellátni, akkor mindenképpen a nagyobb szivattyú kellene. 

 

Benke József alpolgármester 

Ha meglesz az új kút akkor a meglévő hálózat, csövek bírják a megnövekedett teljesítményt? 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Igen bírják, ezzel nincs gond. A mostani szivattyú is 6,5 Bar nyomással tolja a vizet befelé. 
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Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület rendeljen meg 1 db CR32-5-2 A-F-A-E-HQQE 

3x400/690 50 HZ -30 m3/h, H=50 m- típusú hálózati szivattyút az ajánlatban meghatározott 

bruttó 971.721.- Ft. áron.  

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

24/2017.(II.9.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

megrendel a III. vízműnél (Árpád u.) lévő Grundfos CR 30-

50 típusú hálózati szivattyú pótlására a BARVILL Szerviz 

Kft.-től  9082 Nyúl, Fekete István u. 37. 1 db CR32-5-2 A-

F-A-E-HQQE 3x400/690 50 HZ (30 m3/h, H=50 m) típusú 

hálózati szivattyút az ajánlatban meghatározott bruttó 

971.721.- Ft. (nettó 2.429 EUR/db) áron.  

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a 

döntésről az ajánlattevőt értesítse, egyidejűleg felhatalmazza 

a polgármestert a vállalkozási szerződés aláírásával.  

 

Határidő: 2017. február 28. 

Felelős: Karsai József polgármester 

 

 

H)  Kérdések, észrevételek, hozzászólások 

 

- Horeczki László képviselő 

Az Árpád utca végén, bal oldalon van egy szép nagy terület a vízmű mögött, ami egy Hencsei 

nagyvállalkozó tulajdona. Szeretném megkérni a polgármester urat, hogy folytasson tárgyalást 

a tulajdonossal annak érdekében, hogy esetleg lehetne-e tőle vásárolni földterületet iparterület 

kialakítása céljából. A Sport utca mellett van egy 4 Ha területe az önkormányzatnak, ebből 

esetleg cserébe adhatnánk földet az Árpád utcai területért. 

Akkor itt akár a kamion parkolóhelyet is meg lehetne oldani. Azért is jó lenne, mert a 

főutvonal mellett van, könnyű a megközelíthetősége.  

Sokan úgy gondolják, ha lesz kamionparkoló Kadarkúton, akkor oda mindenkinek kötelező 

lesz beállnia. Ha az udvarában tudja tárolni és a súlyhatárt nem éri el akkor nem kötelező a 

kamionparkolóba beállnia. Ez arról szól, hogy az önkormányzati úton este és éjszaka ne álljon 

a busz és a kamion. 

 

A Körmendi utcai varrodáról lehet-e már tudni valamit? Mikor indul, nyert-e a pályázat? 

Ha jól tudom 2018. december végéig van a határidő. Ha addig a vállalkozó nem indítja be a 

varrodát, akkor visszavásároljuk a területet. 

 

A Kossuth L. u. 16-18 önkormányzati bérlakások előtti kerítés egyes mezőire az elemeket fel 

kellene hegeszteni és utána az egész kerítést le kellene festetni. 
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A Fő utcából a 18 és a 20/A házszám alatt lakók jelezték, hogy a járda felújítás során az új 

járda szintje magasabbra került, mint az udvarról kijövő járda, és megáll a víz. 

 

A pénzügyi bizottsági ülésen szó volt arról, hogy a Start munkaprogramban megtermelt árut 

jó lenne pavilonokban árusítani. Lehet, hogy a Start munkaprogram keretein belül lehetőség 

lesz arra, hogy pavilont vásároljunk. Szeretném javasolni azt, hogy a központba a 

buszmegálló mellé helyezzük el. 

 

Az egészségházzal kapcsolatban olyan kérésem volt a polgármester úr felé, hogy kérdezze 

meg az érintett tulajdonrésszel rendelkező polgármestereket, hogy  a Fő u. 5/a alatti 

ingatlannál a tulajdon részüket át kívánják-e adni Kadarkút Város részére, hogy annak a 

helyén felépülhessen az új egészségház. Mert ha nem akkor másik helyszínben kell 

gondolkodnunk. 

 

A Kossuth L. u. 45. házszám mellett található köz nagyon szemetes, kérem, hogy a 

közmunkások szedjék fel itt is a szemetet. 

 

Karsai József polgármester 

Az iparterület kialakítása céljából a hencsei nagyvállalkozót megkeressük jegyző úrral, és 

megpróbálunk egyeztetni vele a földeladás ügyében. 

 

A Körmendi utcai varroda ügyéről a következő képviselő-testületi ülésen tájékoztatom a 

képviselő-testületet. 

 

A Kossuth L. u. 16-18 önkormányzati bérlakások előtti kerítés mezőelemei meg lesznek 

hegesztve, illetve a kerítés le lesz festve. A bérlő feladata, hogy az állagmegóvást biztosítsa, 

illetve az ingatlan előtti előkert gondozása is. Erre majd felhívom a bérlők figyelmét. 

 

A járda szintjével nem tudunk mit kezdeni, lejjebb nem mehetünk, mert akkor az utcai járda 

nem lesz egy szinten, ami balesetveszélyes. Meg fogom nézni mit, lehet tenni. 

 

Ha lehetőség lesz pavilon beszerzésére az felállíthatjuk a buszváró mellé. 

 

Az egészségház tekintetében még a polgármesterekkel nem beszéltem, az folyamatban van, de 

meg kell várni azt, hogy a pályázati kiírás mit fog tartalmazni. 

 

- Pintér Gergő képviselő 

Szeretném elmondani, hogy a parkolót nem azért szeretnénk kialakítani, mert ellenségesek 

akarunk lenni a nagyobb autók gépjárművek, tulajdonosaival, használóival, hanem velük 

együtt közös megoldást keresünk arra, hogy a biztonságos parkolás megoldott legyen és a 

mellékutjaink állagát is megóvjuk. Mert önkormányzati utak felújítására az elkövetkezendő 

20-30 évben nem lesz pénz. 

 

Megkérném polgármester urat, hogy a központban lévő ABC tulajdonosával vegye fel a 

kapcsolatot és a bolt környékén rakjanak rendet. Gondolok itt a parkolóra is ahol nagy kátyú 

van, veszélyes közlekedni. 

 

A központon az üzletsor előtti járda állapota rossz, szinte járhatatlan. A tulajdonosokkal 

egyeztetve le kellene azt a járdát betonozni. 
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- Rózsa János képviselő 

Azt szeretném megkérdezni, hogy hány darab lábas állat tartható az udvarokban? Vannak 

olyan háztartások ahol akár 10 sertést is tartanak, és ez zavarja a környéken lakókat. 

 

Egy jó tanácsot szeretnék adni azoknak akik hidat építenek, hogy az új hídhoz építsenek egy 

csapadékvíz kivezető csatornát is, mert ha ez nincs a járdára folyik a víz ami a téli időszakban 

lefagy. 

 

A zárt parkolót én maximálisan támogatom. A kialakítás technikai részének utána kellene 

nézni. 

 

A dülő utak karbantartását ki végzi? 

 

Karsai József polgármester 

Lábas jószágot annyit tartanak, amennyit akarnak, természetesen be kell tartani az állattartás 

szabályait. Az önkormányzat ez irányú rendeletét hatályon kívül kellett helyezni. Az 

önkormányzatoknak nincs jogosultsága arra, hogy meghatározzák a tartható állat létszámot. 

 

A zárt parkolók kialakításának lehetőségét próbáljuk körbejárni. Az önkormányzat képviselő-

testületének szuverén joga, hogy a helyi közutakon a közlekedést szabályozza. 

 

Azért is pályáztunk a földmunkagépekre, hogy a dülő utjainkat tudjuk karban tartani. Eddig az 

volt a probléma, hogy eszközeink nem voltak ehhez. Az lenne a tisztességes, hogy akik ezeket 

az utakat használják és tönkre teszik azok rakják is rendbe. 

 

- Erdős Sándor János képviselő 

A Dózsa Gy. utca végén van 3 lakás ahova nincs bevezetve a víz és a közkútról hordják a 

lakók a vizet. Mivel télen a közkút elfagyott ebből probléma adódott. Megoldást kellene 

találni arra, hogy ők is saját ivóvíz bekötéshez jussanak. 

 

Kadarkútról kiérve Mike felé az árok tele van műanyag üvegekkel, nagyon csúnya. Össze 

lehetne-e ezt szedetni? 

 

A központi buszvárónál is vannak problémák. A vizesblokkal valamit kezdenünk kell. 

 

Karsai József polgármester 

A szociális előirányzat terhére be lehet köttetni részükre a vizet, aztán majd visszafizetik a 

bekötés árát. Ez majd a későbbiekben döntés kérdése lesz.  

Ahol lakók vannak, oda az ivóvizet be kell vezetni. 

 

A belterületi részen megoldjuk a műanyag palackok összegyűjtését. A további részen a közút 

szokta ezt megoldani. 

 

A központi buszváró vizesblokkja fel lesz újítva. 

 

Az egyebek napirenden belül más kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület, nyilvános ülését 17
00  

órakor 

bezárta. 
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Kmft. 

 

 

 

 

 Karsai József Dr. Horváth Zsolt 

 polgármester jegyző 


